	南投縣政府文化局團體預約導覽解說服務登記表
Reservation Form for Guided Tour

Cultural Affairs Bureau, Nantou County Government 

	申請單位
Group Name
	
	填表申請日期
Application Date
	年  月  日
(yy/mm/dd):

	申請人
Applicant
	
	身分證字號
National ID Card No.
	
	聯絡電話
Phone No.
行動電話
Mobile Phone No.
	

	參加人數
Number of Participants
	男：    女：   兒童：     共計：   人
Male:   Female:  Children:  Total:
	平均年齡
Average Age
	

	預約解說服務日期
Guide Service Reservation
	年  月   日
Date:

星期（   ）
Day of the week:
	上午：
Time (a.m.):
	停留時間
（分鐘）
Tour duration (minutes)
	

	
	
	下午：
Time (p.m.):
	
	

	申請解說服務項目
Locations for which Guide Service is Needed
	□竹藝博物館
Bamboo Art Museum

□南投陶展示館
Nantou Ceramic Museum

□縣史館
Nantou History Museum

□其他（     ）
Others (     )

	申請須知
Application Guidelines
	1.本解說服務事項限20人以上團體並須於7天前提出申請。
The guide service is available for groups of 20 or more only. All applications must be filed 7 days prior to the date of arrival.

2.申請人必須親自填妥本申請單後送回本局（或傳真回覆）憑辦。
This application form must be filled out by the applicant and returned to the Bureau in person or by fax for processing.

3.預約解說時間一旦確認，請勿任意更改，俾便解說人員調派事宜。
Once confirmed, please do not change the tour schedule unless absolutely necessary. Your cooperation will help us secure a guide for your visit.

4.申請解說服務團體之成員如有身體等特殊狀況等，請先行告知。
Please inform us if any member of the group applying for the guided tour suffers from physical disabilities.

5.解說志工提供服務時間上午九時至下午十七時。（週一休館）
Our volunteer guides are available from 9:00AM to 5:00 PM every day except Monday (All Bureau facilities are closed on Monday).

6.解說志工本熱忱服務精神，不另收取任何費用，惟請本尊重原則，以獲致愉快豐富的遊憩體驗。
All our volunteer guides gladly offer their services on a voluntary basis. There is no charge for their services. Please be sure to extend due courtesy to these fine men and women for their services.

7.如有超出解說志工無法勝任且為不合理之要求者，解說志工得予以拒絕。
Our volunteer guides may refuse to honor requests that are unreasonable or beyond their ability.

8.如有其他建議事項，請逕郵寄或電洽改善。
Your comments are welcome. Please contact us by mail/phone.

	聯絡電話：（049）2202430

Contact Phone: (049) 220-2430 

傳    真：（049）2207939

Fax:      (049)  220-7939
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